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Schriftelijke vragen aan het college 
 
 

Vraagnummer: S-113      (In te vullen door de raadsgriffie) 
 
Datum: donderdag 19 mei 2011 
 

Aan:  Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Van:  CDA fractie; Dorien Kloosterman en Dennis Janssen 
 
 
Onderwerp: gevolgen uitvoering bestuursakkoord voor mensen en gemeentefinanciën 
 
 
Aanleiding 
Het kabinet heeft in het najaar 2010 een regeer- en gedoogakkoord gepresenteerd waarmee 
in de komende jaren forse hervormingen worden doorgevoerd. De maatregelen om te 
besparen en te hervormen zijn niet alleen gebaseerd op de verkiezingsprogramma’s van de 
regeringspartijen. Ook de PvdA, D66, GL en CU hadden ingrijpende maatregelen in de 
verkiezingsprogramma staan.  
Het CDA vindt dat de gemeente zich tijdig moet voorbereiden op deze (extra) bezuinigingen. 
We moeten voorkomen dat mensen tussen wal en schip vallen, tijdelijk uit beeld verdwijnen 
en pas als de situatie is verslechterd weer opgezocht moeten gaan worden. Ook moeten we 
voorkomen dat mensen onnodig in te zware voorzieningen terecht komen, ook al zijn die niet 
voor rekening van de gemeente. 
 
Het CDA wil inzicht krijgen in hoe we in Overbetuwe gaan zorgen dat de kansen van de 
hervormingen worden benut en dat de pijn van de bezuinigingen zo goed mogelijk wordt 
verdeeld. Dit in aansluiting op de vragen van de PvdA over de betekenis van deze 
maatregelen voor de gemeentefinanciën.   
 
Verzoekt het College om de volgende vragen  te beantwoorden : 
 
1. Kan het college in een overzicht van hervormingen en bezuinigingen aangeven hoe de 
cumulatie van maatregelen uitpakt voor de belangrijkste cliëntgroepen en welke omvang die 
groepen in onze gemeente en in onze regio hebben?  
 
2. 
Kan het college aangeven voor welke cliëntgroepen een samenhangende aanpak 
noodzakelijk is en hoe het college dit wil aanpakken? Wij denken aan mensen die door de 
voorgestelde wijzigingen met verschillende instanties en verschillende onderdelen van de 
gemeentelijke organisatie hun situatie opnieuw moeten inrichten (wonen, zorg, welzijn, 
inkomen). Voor kwetsbare mensen met weinig regie is daar een soepel werkende en 
zorgzame overheid nodig.  Als het college daar nu nog onvoldoende zicht op heeft, hoe gaat 
het college dan zorgen dat we dat zicht wel krijgen? 
 
 
3. 
Hoe gaat het college– in samenwerking met andere instanties – ‘de vraag’ naar gemeentelijk 
beleid in het kader van de compensatieplicht in beeld brengen? Gaat de gemeente hierbij 
bestaande expertise van regionale organisaties benutten? 
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4. 
Heeft het college kennis genomen van de door VNG en Zorgverzekeraars Nederland 
ontwikkelde toolkit voor samenwerking voor gemeenten en zorgkantoren die op 2 maart 
2011 is aangeboden aan de staatssecretaris van VWS? Wat kan onze gemeente leren van 
de daarin beschreven praktijkvoorbeelden rond de thema’s samenwerking aan 
dementiezorg, decentralisatie van begeleiding, samen werken aan woonservicegebieden en 
samen werken aan gezondheidsbevordering? Welke kansen liggen er in onze regio voor 
(verdere) samenwerking met de meest betrokken zorgverzekeraars? 
 
5. 
Hoe zorgen we dat we binnen de gemeente en tussen de betrokken organisaties tijdig 
afspraken maken over grijze gebieden, zoals het door Jeugdpoort gesignaleerde grijze 
gebied tussen ambulante hulp en specialistische zorg. Hoe zorgen we dat kinderen die 
langdurige en specialistische hulp nodig hebben die hulp krijgen die nodig is? Hoe gaat het 
college die grijze gebieden tijdig in kaart (laten) brengen en hoe gaat het college zorgen dat 
die grijze gebieden zoveel mogelijk tijdig helder worden? 

6. 
Wat betekenen deze ontwikkelingen voor de ambtelijke organisatie en wat zijn daarbij de 
financiële mogelijkheden?  

7. 
Hoe gaat het college het proces organiseren om te komen tot een bestek/programma van 
eisen voor de aanbesteding van de extramurale begeleiding per 2013? Hoe worden de 
commissie Burger en de Wmo-raad daarbij betrokken? 
 
Ten aanzien van de Wet Werken naar vermogen heeft het CDA de volgende vragen 
aanvullend op de vragen die de PvdA heeft gesteld.  
 
8. Kan het College aangeven hoe de uitgaven van het participatiebudget op dit moment zijn 
verdeeld (re-integratie, arbeidstoeleiding, inburgering, taalontwikkeling, schuldhulpverlening, 
gesubsidieerde arbeid, eigen organisatie etc.)?  
 
9. Op welke wijze worden de middelen in de komende jaren (tot pakweg 2015) ingezet en 
waar ontstaan de tekorten? Hoe komt het college tot prioritering ten aanzien van de inzet van 
middelen? 
 
10. Verwacht het College dat een beroep gedaan moet worden op de eigen gemeentelijke 
middelen. En zo ja, hoe wordt dit gekoppeld aan de schatgraversdiscussie?  
 
 

 
Ondertekening en naam: 
 
Dorien Kloosterman,  
Dennis Jansen CDA 


